
 

 

Referat MRSK Styremøte 5, 22.10.2024, kl. 1700-2100   

 

Tilstede:  Anne Cathrine Enstad, Helge Gautvik, Kristi Linge Stakkestad, Ingrid Kjølseth, 
Sveinung Vold (TK), Per Skoglund, Hans-Marius Lorentzen (HKK), Trond Sættem, 
Knut Inge Orset (RK), Jan Ole Fuglem, Stig Aambø 

Forfall: Ivar Øyen 

 

Anne Cathrine ønsket Velkommen til Styremøte. Denne gang som et arbeidsmøte rettet mot ny 
Strategiplan for MRSK, med hovedfokus på rekruttering. 

Adm.sjef Stig har rundet 60 år – og fikk overrekt gave.  

 

Informasjons-saker: 

Stig informerte om tre saker som Skikretsen jobber med om dagen, som ikke er direkte knyttet 
mot noen gren – og grenkomiteenes arbeid. 

• Stikk Ut Ski – er under klargjøring for ny sesong. Fortsetter etter samme lest. Skikretsen 
vil denne vinteren se på noen premieringer: 

o For barn og unge (t.o.m.15 år) er det mulig å få «Stikk Ut Ski-merke» i Gull, Sølv og 
Bronse – etter modell fra det tidl. Distansemerket. Kriteriene klargjøres. 

o I januar trekkes 3 vinnere – som hver får 2 – billetter til Ski VM i Trondheim. 
Trekning blant de som har xx antall registrerte turer. 

• SKIA – anleggsprosjektet i Midt-Norge. Status vedr. mulig pilotanlegg i Volda, og 
informasjon vedr. presentasjon hos M&R Fylke – Kultur og Folkehelseutvalget. 

• NSF-Organisasjonsutvalg etter Skitinget i Bodø. Anne Cath. Og Stig er medlemmer i to av 
utvalgene. Arbeidet startet nå i oktober. 

 

Innledning til arbeid – og gruppearbeid vedr. ny Strategiplan. 

Stig ble utfordret til å si noen ord om: Hvordan var skiidretten – og arbeidet i MRSK tidlig på 2000 
tallet, til sammenligning med i dag? 

1. Tidligere var det mer klubbvis organisering – ved nasjonale renn, reiser, tilbud til alle 
aldersklasser. «Tette skott» og hemmelighold vedr. f.eks. skismurning. «Høy temperatur» 
ved terminliste-oppsett, uttak til nasjonale renn etc. 
Alpint gikk tidlig over til samarbeid mellom klubber på all aktivitet; samlinger – og renn – 
med stor suksess! 



2. I grenkomiteene var det mer fordeling av ansvar og oppgaver, med ansvarlige innen 
økonomi, uttak og ledere til nasjonale renn, breddetiltak, trenerkurs ++ 

 

Anne Cathrine presenterte NSF`s nye Strategiplan – med de 4 satsingsområdene og 13 tiltakene 
det er ønskelig at skikretsene tar videre i sine Handlingsplaner. MRSK sine tiltak i egen 
Handlingsplan 2023-2027 ble også tatt med i grunnlaget for videre arbeid. Mange av tiltakene i 
vår plan er gjennomført – men videreføres da de sammenfaller med tiltakene i NSF`s 
Strategiplan.  

 

Gruppearbeid: Anlegg, Arrangement og Aktivitet. 

 a) Hvilke typer anlegg ønsker vi, b) Hvilke arrangementer ønsker vi – og evt. nye 
arrangementsformer? c) Nytenkning vedr. vår skiaktivitet? 

Svar fra Gruppe 1: Langrenn, Hopp/ Kombinert, Randonee i «svart». Svar fra Gruppe 2: Alpint, 
Telemark i «rødt». 

1. Hvilke typer anlegg trenger grenene 

a. Rando – trasser i forbindelse med alpinannlegg eller hoppbakke, sentrumsnært 

i. Skarbakken 

b. Hopp 

i. Mølleråasen, Skarbakken & Spjelkavik 

ii. Akebakke 

iii. Ønske om snøproduksjon på sikt 

c. Langrenn 

i. Skaret er et anlegg med nasjonalt dimensjoner 

1. Skicross anlegget ved Skaret Skisenter må utbedres- gjøres enklere å benytte 

2. Mangler miljøbygg 

3. Egner seg til samarbeid med Sykkel 

ii. Volda – utvikler nytt skileikanlegg og rulleskianlegg i langrenn og skiskytteranlegg 

iii. Tingvoll utvikler skileikanlegg i sitt langrenns og skiskytteranlegg. Her er også 

rulleskiløype. 

iv. Stordal – starter opp med skileik, barneaktivitet 



v. Osmarka. Tingvoll, Ulvungen, Eide, Hjelset, Vistdal, Rausand, Eidsvåg, Eidsøra, Solemdal, 

Isfjorden, Innfjorden, Vågstranda, Tresfjord, Tomrefjord, Emblem, Skodje, Ørsta, Sunnylven, 

Eidsdal, Sykkylven, Batnfjord, Lesjaskog, Todalen, - er alle klubber/ anlegg hvor det er 

organisert klubb-aktivitet. 

vi. Alpint og Telemark ønsker at skileik-arenaer i alpinanlegg bygges slik at det er fart i 

aktiviteten. Må ligge i alpinanlegg. 

 vii. Skorgedalen har elementer i skileik stående ute i traseen hele tiden 

2. Arrangement – utarbeide strategi krets/region og nasjonale skirenn 

a. Rando – forventning om at Trollheimen & Romsdal Randone klubb søker/får nasjonale 

renn 

b. Hopp & kombinert– søker hvert år, men sentralt svarer ikke 

i. Utfordringer med vær – mye snø og ingen snø 

c. Langrenn 

i. Midt-Norsk hvert 3 år 

ii. Najonale renn hvert år – deles mellom kretsene i Midt-Norge 

iii. Alpint og Telemark trenger flere funksjonærer/ foreldre til større renn. 

 

3. Aktivitet - Hvordan ønsker vi å ha våre arrangementer/skirenn de neste 5 års periode. 

a. Norges Cup går sin gang i alle grener (FIS innen alpint) 

b. Lokale renn 

c. Hopp har gått fra konkurranser til samlings- aktivitetshelger (nasjonalt) 

d. Langrenn diskuterer å utvide Midt-Norsk til å gjelde alle aldergrupper fra 13 og 

oppover. Krav til ELON og landslagsløpere om å delta – kontraktsfestet. 

e. Møter - Komiteene er sammensatt av godt voksne – mangler de yngre 

f. Møter - Samle alle komiteene 2 ganger i året 

g. Fokus på Sonerenn 

h. Hvordan fange de som er med på skisprell 

i. Alpint og Telemark ønsker å arrangere felles kretsrenn – i storslalåm 

 

 



d) Økonomi:  
Er det ønske om større inntekter til grenene, og hvordan kan evt. markedsinnsats 
gjøres i grenene. 
 
Langrenn trenger mer midler til bl.a. satsing på Kretslag og Midt-Norsk satsing innen 
seniortilbud. 
 

e) Informasjon og Kommunikasjon: 
 
Hvordan når vi enda bedre ut til klubbene våre med informasjon. Og hvordan nå ut til 
«alle andre» - om arrangementene våre, rekrutteringstiltak etc? 
 
Stig kontakter profesjonelt selskap for å undersøke muligheter for engasjement.  
 

Visjon og målsettinger for MRSK i neste Tingperiode: (Gruppeoppgave for AU) 

• MRSK skal være Norges beste skikrets for skiglade mennesker i alle skigrener! 
• Nærhet til klubbene for å støtte de i deres rekrutteringsarbeid. 
• Skiidretten i M&R gjøres attraktiv for flere 

Tiltak:  

• Arrangere breddesamlinger – på tvers av grenene. Stor-samlinger. 
• Møteplasser også for voksne/ foreldre 
• Felles Styre – og Komitemøter 

 
 

Hvordan jobber vi i MRSK med Bærekraft: 

• Fokus på felles smøretjenester på skirenn 
• Arrangere skibyttedager 
• Holde kostnadene lave i skiidretten.  
• Utlån av utstyr til klubber og utøvere 
• Kortreist aktivitet – det meste skjer i eget fylke 
• Samkjøring i klubbene 
• Kildesortering under skirenn 
• Bærekraftige premier 
• Inkluderende aktivitet 
• Aktive lokalsamfunn 
• Likestilling 
• Arbeider aktivt for god folkehelse, for alle aldersgrupper (Stikk Ut Ski) 

 

Referent 

Stig, 28.10.2024 


